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Tárgy: Kérdés a Kecskeméti Széktói Stadion modernizációjával, rekonstrukcióval kapcsolatban  

 

Kérdés 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

A Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Közgyűlés és Szervei 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 4/2013. (II. 14) számú önkormányzati 
rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 35. § (1) bekezdés f) pontja és (2) bekezdése és 41. § 
alapján az alábbi tárgykörben 2022. május 11-én és 2022. október 31-én a Közgyűlésen 
feltett kérdéseimre adott érdemi válaszok hiányában, illetve az újabb fejleményekre is 
tekintettel az alábbi kérdéseket kívánok feltenni a Polgármester Asszonynak: 

A 2022. december 08-i Közgyűlés ülésén Polgármester Asszony a következő 
kijelentést tette, idézem:  

„Ahogy épül a KTE csapat nimbusza, sikere és eredménye, úgy fog épülni a 
stadionunk is. Az pedig egy másik történet, hogy még egy ilyen stadionban is legyőzi 
a csapat a nagyokat. Nemzetközi porondra nem fogunk kijutni még egyelőre.                
Van tehát még egy kis idő, de bár úgy lenne.  

Ha a nemzetközi porondra kijutunk képviselő úr, akkor kézbe fogom venni a 
beruházást, mint ahogy a Mercedes beruházást is kézbe vettem, és két év alatt 
megvalósul, de lehet, hogy egy éven belül is. Úgyhogy ez csak a csapaton múlik. Azt 
kérem, hogy tartsanak ki és legyen sokáig a siker öröme a miénk.” 

Ezúton is gratulálva a KTE csapatának, úgy tűnik ez a csapaton nem múlt,                          
az NB1-es tabella második helyén állnak, ami a nemzetközi porondot jelentő 
Európa Konferencia Liga selejtezőkörének helyét jelenti.   

1. Mindenben tartja e szavát a Polgármester Asszony a fenti kijelentése kapcsán? 

 

2. A több mint 100.000 fő lakossal rendelkező Kecskeméten konkrétan mikor és 

milyen mértékű jövőbeni beruházást kíván a város megvalósítani az                            

NB1-es hazai futballmérkőzéseknek helyt adó jelentősen lerobbant                    

állapotú Széktói Stadion és környékének jövőbeni modernizációjával és 

rekonstrukciójával kapcsolatosan (akár kormányzati, MLSZ vagy pályázati 

segítséggel)? 

 

3. Milyen lépéseket tett eddig, illetve tesz a város az NB1-es hazai 

futballmérkőzéseknek helyt adó jelentősen lerobbant állapotú  Széktói Stadion 

jövőbeni modernizációs és rekonstrukciós munkálatai megvalósulása 

érdekében és hol állnak, hogyan haladnak ezek? 
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Mint ismert, az 1962-ben átadott Széktói Stadion létesítménye 20 évvel ezelőtti esett át 

utoljára felújításon, azóta sajnos a stadion első futballpályájának infrastruktúrája, 

épületei, a pálya, a stadion környezete és a parkoló része mára meglehetősen leromlott 

állapotba került.  

 

Sajnos ez a lerobbant állapot a Kecskeméten kéthetente megrendezendő hazai NB1-es 

futballmérkőzések televíziós képernyőjén keresztül már az egész ország számára is 

látható, ezért városunknak mielőbb cselekednie kell a stadion teljes, jelentős 

modernizációja és rekonstrukciója érdekében. 

 

Az egyik korábbi mérkőzésen a Mezőkövesd elleni hazai bajnoki találkozón az 

esőzés miatt a pálya rendkívül rossz és pocsolyás állapotára utalva a riporter azt 

mondta, hogy „ez inkább Szék-tó, mint pálya”, de sajnos a szurkolók is bőrig áztak. 

 

A 2015. évben már megtervezték a kecskeméti stadion látványterveit, akkor a 

látványtervekre több mint 50 Millió forintot költött a város és úgy volt, hogy              

2016. őszén az újjáépített stadion munkálatai befejeződnek, amely magába foglalja a 

pálya áthelyezést, a lelátók fedését, a pályavilágítást, a közművek felújítását, bővítését, 

média, a VIP és a kiszolgáló helységek építését, bővítését, kerítés átépítést, az utak és 

parkolók kialakítását, felújítását, valamint a zöldterület rendezését (Melléklet: 5db kép).  

 

A beruházásból, a felújításból akkor végül nem lett semmi, a 100.000 főt 

meghaladó lakossal rendelkező Kecskemét modern stadion nélkül maradt, annak 

ellenére, hogy az élvonalbeli mérkőzéseket több ezer kecskeméti néző látogatja.  

 

Az NB I-ben szereplő Kecskeméti TE újoncként kitűnően szerepel az NB I-es 

bajnoki tabellán.  Az őszi idényben a listavezető Ferencváros csapát is legyőzte 2:0 

arányban, majd a Groupama Arénában is megtartva veretlenségét, helytállt.   

 

Sok éves várakozás után tehát a kecskeméti futballélet méltán büszke lehet a 

Kecskeméti TE labdarúgócsapat teljesítményére, ugyanakkor ez a teljesítmény a 

város részéről még nem nyert elismerést.  

 

A televízió képernyőjén keresztül a nézők sokáig többezer fő befogására alkalmas 

üresen kongó lelátóval szembesülhettek, de nem a nézők hiánya miatt, hanem 

mert a lelátó állapota nem volt alkalmas a nézők fogadására, lezárásra került.     

 

Szeretném továbbra is kiemelni és megemlíteni, hogy az utóbbi években hazánk alábbi 

településein, városrészein vagy városaiban létesült új futball létesítmény vagy került a 

régi felújításra (a teljesség igénye nélkül): Szombathely, Szeged, Szolnok,                    

Békéscsaba, Budaörs, Dorog, Siófok, Kazincbarcika, Nyíregyháza, Ajka, Miskolc, 

Zalaegerszeg, Kaposvár, Érd, Paks, Pécs, Újpest, Kispest, MTK, Angyalföld, Kisvárda,                        

Mezőkövesd, Székesfehérvár, Cegléd, Siófok, Balmazújváros, Balassagyarmat, 

Kazincbarcika,Kozármisleny, Gyirmót, Felcsút. 

 

Ez utóbbi három település lakosság számát és beruházás költségeit külön is kiemelném: 

- Kozármisleny (2000 férőhely) 6200 fő lakos - 440 Millió forint (!)  

- Gyirmót (4500 férőhely) 1300 fő lakos - 900 Millió forint (!) 

- Felcsút (3600 férőhely) 1900 fő lakos - 3,8 Milliárd forint (!) 
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Az SZMSZ 35. § (1) bekezdés f) pontja és 41. § b) pontja alapján kérem a Polgármester 
Asszonyt a kérdés soron következő közgyűlés napirendjére való felvételére. 
 
Kérem, hogy az 5db kép melléklet színesen kinyomtatva kerüljenek csatolásra a jelen 
beadványhoz. 
 
Melléklet: 5db kép 
 
Kecskemét, 2023. április 26. 
 
Tisztelettel: 

 
 
 

Dr. Vancsura István 
önkormányzati képviselő 
SZAHVE  
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